
 

 

 

 

Vragen aan de portefeuillehouders 

 

 

De Onafhankelijken zijn recent benaderd door 2 verenigingen, die gebruik maken van ruimtes in het cultuurhuis 

en die zich zorgen maken over de beschikbaarheid van hun ruimtes. Dit in het kader van de plannen, die de 

gemeente aan het ontwikkelen is, voor herinrichting/bestemming van het cultuurhuis. 

 

Daarom hebben wij de volgende vragen; 

 

1. Wat is de laatste stand van zaken ten aanzien van hergebruik van het cultuurhuis? 

2. Hoe is het overleg met de gebruikers vormgegeven? 

3. Tot wanneer kunnen de huidige gebruikers de ruimtes blijven gebruiken? 

4. Op welke wijze ondersteunt de gemeente de gebruikers bij het zoeken naar alternatieve locaties? 

 

Gaarne beantwoording in het komende forum Ruimte/Samenleving. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Dolf Wildeman 

De Onafhankelijken 

 

 

 

 


